
Referat af  Lokalrådsmødet den 10. januar 2024 kl. 19.00 i Menighedshuset

Fremmødte: Svend Erik, Jane, Lizzie, Jes, Lone, Erik, Per, Jens, Hasse, Lisbeth, Anna Marie

Afbud: John, Lene, Britta, Ellen, Dines

Efterlyses afbud til møderne.

1. Referat fra sidste møde blev godkendt og underskrevet.

2. Endelig dagsorden blev fastsat.

3. Meddelelser:

Forsamlingshuset: ingen fremmødte.

Menighedsrådet: Lone: Sognerejsen i Luthers fodspor er aflyst. Næste kirkeblad er på vej. 
Langfredag i Hald Kirke bliver en musikalsk perle. Til Grundlovsmødet i Hald kommer der 
en busfuld fra Horsens og der bliver telt med gulv og pølsebord, højttaleranlæg og 
teleslynger. Der er kommet et nyt gasfyr i kirken.
Anna Marie: Seniorcafe den 12.01. Birthe og hendes mand fortæller om Grønland 2. del.
Den 02.02. Video hvor Peter Vestergaard fortæller.

Gymnastikforeningen: Lizzie: Starter igen torsdag og mandag med Cross Dance og 
Cirkeltræning. 

Bogskabet: Jes: Intet nyt.

Vandværket: Jes: Der er nogle pumper, der skal udskiftes. Anders er formand. Henrik er 
næstformand. Bjarne er vandværkspasser, Lars og Claus er bestyrelsesmedlemmer.

Fjernvarme: Svend Erik: intet nyt ang. tilskud til varmepumper. 

Velkomstfolder: Svend Erik: Ikke helt færdig, overdrages gerne.

   3.a Koncert 07.09.2024. Lizzie: Vi gør som sidst ang. Loppemarked, kagekonkurrence og musik
i Forsamlingshuset. Musik og husleje skal betales, hvis man reserverer det. Zeniors ca. kr. 
3.000 og husleje kr. 1.400 + forbrug. Der er enighed om, at hvis Elrofonden ikke giver 
tilskud, må vi bruge af sidste års loppemarkedsoverskud. Folder uddeles.

4. Borgermøde:

Start kl. 9.30 med morgenmad

Kl. 10.00 laves der summegrupper

kl.10.45 pause

kl. 10.55 fremlægning af plancher 10 min. pr. gruppe. Derefter fri snak.

I hvert udvalg, der sætter noget i gang, skal der være en repræsentant fra Lokalrådet.
(står i vedtægterne)



Uddeling af flyere og skiltene udenfor byen: Ellen og Jes

Kaffe: Ellen og Anna Marie

Hente morgenmad i Gjerlev Brugs: Jes

Hvordan besluttes og formidles den endelige udviklingsplan? Evt. møde bagefter.

Endelig beslutning kommer på Facebook og Hald og Omegn.

5. Toiletbygning på Fælleden:

Møde den 23.11.2023 med Poul Bloch, Claus Berggreen, Anne Hjortshøj og udvalget:
Det er en kommunal opgave.
Landdistriktsudvalget iværksætter projektet.
Drift og rengøring er ikke så stort et problem for STU Skolen.
Placering: Skolen eller pladsen?
Ejendomsservice kontakter os ang. placering.

6. Regnskab for De Haldgrønne Mænd:

Udgifterne er ca. kr. 4.000 større end indtægterne. Ikke ret mange donationer og intet 
brændesalg. Hvordan med fremtiden? Underskud må dækkes af Lokalrådets konto. 
Landdistriktsudvalget giver kr. 2.500 i tilskud pr. år, som næsten dækker udgifterne til 
forsikringer. Evt. opslag på Facebook om donation. Måske spørge på Borgermødet.
Der er heller ikke for mange grønne mænd.

7. Ny webmaster er Lenes mand Kristian. Beskeder sendes til Kristian på mail.

8. Bevilling fra Gjerlev Enslev Sparekasses Fond:

Glen siger, at der ikke er nogen tidsgrænse. Tidligst start i Maj. Jens og Per står for det.

9. Emner for evt. kommende arbejdslørdage (fælleden, stierne, bakkerne m.m.)

Hvad med maj og september. Finder datoer på næste møde.
Skulpturparken skal også males.

10. Landdistriktskonferencen 22.01.2024

De 4, der var med sidste år, har fået personlig mail. 

11. Næste møde 27.02.2024

Borgermødet
Landdistriktsmødet
Arbejdslørdage
Toiletbygning

Kagekone: Lisbeth



12. Evt.

Vi mødes i Forsamlingshuset fredag den 19. kl. 16.00 til borddækning mv.

Tidsforbrug 2 1/2 time

Referent: Lisbeth
                              


